

Verslag Bestuursorgaan 06/02/2023

Locatie: Via Teams.

Aanwezig: Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Giannoula Tsakitzidis, Tom Lovink, Kristof Briers, Patrick Boes, Bart Danhieux, Raf Baudewijn

Afwezig: Erwin Dirkx

Ambtshalve: Dries Boulet

Verontschuldigd: Luc Tack, Jan Stryckers

1. Opening door de voorzitter

Bart heet iedereen welkom en wil Jan condoleren met het heengaan van zowel zijn vader als zijn grootmoeder. Hij wenst Jan en de hele familie veel sterkte met het verlies.

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering

Mits enkele kleine aanpassingen keurt het BO het verslag van de meeting van 05/12/2022 goed. Gezien het BO niet meer maandelijks samenkomt, zal het verslag vanaf nu doorgestuurd worden. Alle bestuurders krijgen de kans om gedurende een bepaalde periode opmerkingen door te sturen waarna het verslag wordt goedgekeurd. Op die manier kan het verslag sneller na datum gepubliceerd worden.

3. Evaluatie Dries

Op 20/12/2022 heeft het evaluatiegesprek met Dries plaatsgevonden. Bart geeft een toelichting en de bestuurders zijn akkoord met de bevindingen.

4. Werking van het secretariaat

Na de eerdere beslissing om het contract van Linde en Gerrit te verminderen, was afgesproken om een evaluatie te voorzien van de werking van het secretariaat. Tijdens de eerste klankbordmeeting op 6 maart zal er een werkgroep zich buigen over deze materie. Dries zal een voorstel doorsturen van waaruit we de denkoefening willen starten. De vaste medewerkers zijn gevraagd om deel te nemen aan deze denkoefening.

5. SAV

De volgende SAV zal doorgaan op 4 mei om 20u. De mening zijn verdeeld om de meeting nog fysiek ofwel online te organiseren. De meeting zal daarom hybride georganiseerd worden waarbij clubs de keuze hebben om fysiek aanwezig te zijn of om de meeting online mee te volgen. Het BO is akkoord met de voorgestelde agenda, maar stelt voor om de uitnodiging pas te versturen na het volgende BO van april om nog eventuele extra agendapunten toe te voegen.

6. Reglementswijzigingen

Dries doet een oproep om in alle cellen na te denken over mogelijke reglementswijzigingen. Om deze tijdig af te werken is het nodig om daar nu al mee te starten.

7. Werking arbitrage 2.0

Bart geeft een toelichting over de beslissing om het 2de congres arbitrage niet te laten doorgaan. Er waren te weinig deelnemers.

En er is ook beslist om samen te zitten met de regiobesturen tijdens de volgende klankbordmeeting op 6 maart om te praten over de verdere hervorming.

In overleg met de regio's kunnen we beter inschatten welke de mensen zijn die in de nieuwe structuur betrokken kunnen blijven.

Dries vult aan dat er ook een vacature verantwoordelijke arbitrage is uitgestuurd. De verantwoordelijke arbitrage coördineert de werking van de scheidsrechters en wordt voor inhoudelijke zaken bijgestaan door Sigurd Thomassen. Sigurd is dan degene met meer expertise die ook de op KBHB-niveau actief is.

Bart geeft ook toelichting mbt de werking op KBHB-niveau en de moeilijke samenwerking met Klaus Convents. Bovendien heeft Klaus een aantal uitspraken gedaan in de pers die niet kunnen. Giannoula voegt toe dat het hier gaat om verbaal grensoverschrijdend gedrag en dat is in deze tijden niet meer mogelijk. Dit mag binnen de KBHB niet getolereerd worden. Bart en Dries volgen dit verder op.

8. Indexering subsidie Sport Vlaanderen

Dries geeft een toelichting bij de bijlage over de subsidiëring van Sport Vlaanderen. Er is een indexering van de basissubsidie die niet voorzien was in de begroting die gestemd is tijdens de BAV in december 2022. Dit zal dus een gunstig effect hebben voor 2023.

9. Beheer KBHB

Na melding van enkele clubs is bij een controle vastgesteld dat ook niet-spelende leden aangerekend zijn aan de clubs voor het betalen van de bijdrage KBHB. Dit betekent dat hiervoor een rechtzetting nodig is die uiteindelijk zal worden doorgerekend op de kwartaalafrekening van januari.

Daarnaast is er gesproken over de evaluatie van het WK en de werking arbitrage.

Bart laat weten dat in januari ook beslist is door de LFH om hun Centre de Formation te sluiten. Ze hebben niet meer voldoende financiële zekerheid om dit te blijven betalen.

10. Evaluatie WK

Dries deelt zijn ervaring mbt het WK. We mogen niet vergeten dat er meer is dan het sportieve. Sinds de kwalificatie in maart is er door iedereen heel hard gewerkt. Zo was er ineens een grote financiële onzekerheid en hadden we daarnaast geen ervaring om aan een dergelijk toernooi deel te nemen, noch om het voor te bereiden.

Achteraf kunnen we zeggen dat dit proces heel goed verlopen is. Er waren weinig problemen tijdens de voorbereiding en organisatorisch ter plaatse en we waren op alle situaties in de mate van het mogelijke goed voorbereid. Daarnaast zijn er mbt het financiële enkele interessante deals gesloten met private partners en zijn er ook extra publieke middelen gekomen.

Een volledige financiële balans is er nog niet opgemaakt, maar die evaluatie zal zeker nog volgen. Hopelijk is het een boost voor jonge spelers, maar ook voor supporters, vrijwilligers, trainers. We willen de fantastische sfeer van in Malmö ook meebrengen naar de Alverberg via het Belgian Café. Alle bestuurders zijn opnieuw uitgenodigd.

11. VARIA

Patrick vraagt om een oproep te doen voor nieuwe leden in de Cel Breedtesport.

Raf laat weten dat hij een verslag heeft opgemaakt als bestuurder nav. een grensoverschrijdend gedrag tijdens de wedstrijd.

Het volgende BO gaat door op 03/04/2023 opnieuw via Teams.

[Belangenconflicten?](#)